

台湾

7D6N | 8D7N

亲子乐悠游

TAIWAN FAMILY FUN

台北 | 桃园 | 台中 | 南投 | 苗栗 | 宜兰
TAIPEI | TAoyUAN | TAICHUNG | NANTOU | MIAOLI | YILAN



跟团配套 or 自定义询问

清境农场
Qingjing Farm

Group Tour Contact us: 0178188119



放天灯
Sky lantern fun



日月潭单车体验
Sun Moon Lake Bike Ride

第一天 吉隆坡 ✕ 桃园

集合于吉隆坡国际机场，飞往桃园 - 台湾。

✕机上用餐

🏠桃园智选酒店或同级

第二天 桃园 - 123公里 - 台中

🏠丽宝乐园

一个充满奇幻和魔力的世界！丽宝乐园的探索世界、为游客提供一系列刺激和令人难忘的体验。从惊险刺激的过山车，应有尽有，游客都能尽情享受适合他们年龄的游乐设施。

🏠丽宝Outlet Mall

整座园区打造出置身异国的气氛，将逛街购物、美食餐厅、网美景点、宠物乐园等结合在一起，是一处适合全家大小一起同游的台中亲子景点。

🏠逢甲夜市

商圈内的小吃让你赞不绝口，服饰独具个性、物美价廉，也是台中最便宜的几个据点之一。

✕早餐：酒店 | 午餐：餐卷 | 晚餐：自理

🏠台中华道酒店或同级

第三天 台中 - 86公里 - 南投

🏠骑单车游览日月潭。

🏠山地特产中心，台湾茶品茗

🏠清境农场

青青草原

海拔1800米的青青草原，青翠的草原与湛蓝的天空连成一线，来自美国的安格斯牛、澳洲的柯利黛绵羊悠闲的漫步在原野上，得天独厚的高原牧野景致，纯净天然的氛围，让人能够很自然的沉浸在悠闲时光里。

空中景观步道

海拔最高！美景群绕的空中步道，全长1.6公里。

✕早餐：酒店 | 午餐：蒸笼餐 | 晚餐：酒店小火锅

🏠清境明琴庄园或同级

第四天 南投 - 90公里 - 苗栗

🏠季节水果采摘（赠送新台币150）

🏠飞牛牧场

除了可以在宽广的草原上尽情奔跑，还可以喂小牛喝奶、喂小羊吃草，让人亲近大自然，享受自然之美。园区导览、挤牛奶、喂羊、喂兔宝宝、喂小羊喝奶、DIY体验活动。

✕早餐：酒店 | 午餐：客家料理 | 晚餐：农场特色餐

🏠苗栗飞牛牧场或同级



放天灯
Sky Lantern Fun

第五天 苗栗 - 191公里 - 宜兰

🏠冬山河生态绿舟

有台版羊角村之称，可以搭船，游旧河道，欣赏沿途河岸风光，还会经过传说中的神秘洞窟喔！

🏠张美阿嬷农场

有台版奈良公园之称，宜兰必去动物农场，小鹿斑比亲密喂食，呆萌水豚君泡澡、兔豚、袋鼠、草泥马，疗愈登场！

🏠宜兰夜市

✕早餐：酒店 | 午餐：兰杨风味餐 | 晚餐：自理

🏠宜兰烟波酒店或同级

第六天 宜兰 - 61公里 - 台北

🏠十分瀑布

闯入宛如人间仙境的十分瀑布，有台湾的尼加拉瓜瀑布之称。

🏠十分老街 - 放天灯 (4-6人1颗)

体验平溪当地天灯文化，了解台湾文化遗产。

🏠九份老街

它以老城区狭窄的小巷而闻名，小巷遍布茶馆、街头小吃店和纪念品商店。

🏠天禄艺术中心、伴手礼

🏠西门町商圈

✕早餐：酒店 | 午餐：自理 | 晚餐：新千叶火锅C餐吃到饱

🏠台北北投雅乐轩酒店或同级

第七天 台北 - 45公里 - 桃园 ✕ 吉隆坡

送往机场，返回温暖的家。

✕早餐：酒店或早餐盒

继续8天行程

第七天 台北

全日自由活动

✕早餐：酒店 | 午餐：自理 | 晚餐：自理

🏠台北北投雅乐轩酒店或同级

第八天 台北 - 45公里 - 桃园 ✕ 吉隆坡隆坡

送往机场，返回温暖的家。

✕早餐：酒店或早餐盒

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



飞牛牧场
Flying Cow Ranch

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈️ TAOYUAN

Assemble in KL International Airport for flight to Taoyuan - Taiwan.

✂️ Meal On Board

🏠 Taoyuan Holiday Inn Express or similar

DAY 2 TAOYUAN - 123km - TAICHUNG

🏠 Lihpao Discovery Land

It is an incredible place that caters to both children and adults with its amazing rides and fascinating games.

🏠 Lihpao Outlet Mall

Modern mall featuring a range of outlet stores for global retailers, a food court & a Ferris wheel.

🏠 Fengjia Night Market

Indulge in an exciting assortment of clothing stalls, game stations, and food stalls.

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Meal Voucher | Dinner: Own Expenses

🏠 Taichung In One City Inn or similar

DAY 3 TAICHUNG - 86km - NANTOU

🏠 Enjoy a short scenic bike ride along Sun Moon Lake.

🛒 Aboriginal Center, Tea Shop

🏠 Qingjing Farm

Green Green Grassland

Stroll above the grasslands at 1,800 meters above sea level for panoramic alpine views and more.

Qingjing Skywalk

Experience Taiwan's highest skywalk and behold the natural beauty for a stretch of 1.6 kilometers at Qingjing Farm.

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Steam Cuisine | Dinner: Hotel Mini Hotpot

🏠 Nantou Ming Ging Farm or similar

DAY 4 NANTOU - 90km - MIAOLI

🏠 Seasonal Fruits Plucking (Free TWD150)

🏠 Flying Cow Ranch

It's a place for family and friends to relax and learn about farm animals and also nature.

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Hakka Cuisine | Dinner: Farm Speciality

🏠 Miaoli Flying Cow Ranch or similar

DAY 5 MIAOLI - 191km - YILAN

🏠 Dongshan River Ecoark

Leisurely boat tour, you can enjoy different animal and plant landscapes along the way, and you can also explore the natural ecology in depth!

🏠 Zhang Mei Ama's Farm

Get your chance to feed super popular animals such as the capybara, sheep, sika deer, kangaroo, and lama.

🏠 Yilan Night Market

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Lan Yang Cuisine | Dinner: Own Expenses

🏠 Yilan Lakeshore Hotel or similar



DAY 6 YILAN - 61km - TAIPEI

🏠 Shifen Waterfall

Visit Taiwan's version of Niagara Falls for the marvelous waterfall.

🏠 Shifen Old Street - Sky Lantern Fun

(4-6 persons lantern)

Is the busiest old street on the Pingxi Railway line, famous for setting off lanterns into the sky.

🏠 Jiufen Old Street

It's known for the narrow alleyways of its old town, packed with teahouses, street-food shacks, and souvenir shops.

🛒 Tianlu Lucky Charm Centre, Pineapple Cake Shop

🏠 Ximending

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Own Expenses | Dinner: Steamboat Buffet

🏠 Taipei Beitou Aloft Hotel or similar

DAY 7 TAIPEI - 45km - TAOYUAN ✈️ KUALA LUMPUR

Transfer to the airport for your flight back home with unforgettable memories.

✂️ Breakfast: Hotel Or Packed Breakfast

CONTINUE 8 DAYS TOUR

DAY 7 TAIPEI FREE AT OWN LEISURE

Free at own leisure

✂️ Breakfast: Hotel | Lunch: Own Expenses | Dinner: Own Expenses

🏠 Taipei Beitou Aloft Hotel or similar

DAY 8 TAIPEI - 45km - TAOYUAN ✈️ KUALA LUMPUR

Transfer to the airport for your flight back home with unforgettable memories.

✂️ Breakfast: Hotel Or Packed Breakfast

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.





行程亮点 HIGHLIGHTS

特点: 丽宝乐园 | 飞牛牧场 | 清境农场 | 冬山河生态绿舟 | 张美阿嬷农场 | 十分瀑布 | 九份老街 | 西门町商圈

SPECIAL: Lihpao Discovery Land | Flying Cow Ranch | Qingjing Farm | Dongshan River Ecoark | Zhang Mei Ama's Farm | Shifen Waterfall | Jiufen Old Street | Ximending

体验: 骑单车 | 采果乐 | 牧场DIY活动 | 放天灯

EXPERIENCE: Bike Ride | Fruits Plucking | Farm DIY | Sky Lantern Fun

品尝: 蒸笼宴 | 牧场特色餐 | 新千叶火锅C餐吃到饱

GOURMET: Steam Cuisine | Farm Specialty | Steamboat Buffet



蒸笼宴
Steam Cuisine



新千叶火锅C餐吃到饱
Steamboat Buffet

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间, SUNRISE将保留更改或取消行程的权利。
- 若SUNRISE的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与SUNRISE团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, SUNRISE一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背面或浏览
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

台湾团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 如预订三人间, 提供的额外床垫为滚动式折叠床。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站, 但不强制购买任何商品。若任何团员没有停留在有关地点, UVSB有权征收额外款项。

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
- SUNRISE reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- SUNRISE is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; SUNRISE reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in SUNRISE's tours shall travel at his/her own risk. SUNRISE shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Taiwan Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.
- Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory shopping stops but are not obligated to purchase anything. UVSB reserves the right to collect a penalty should any tour member fail to visit the specified shopping stops

Tentative Flight Details - Subject to Change

For Agent Use Only:

Updated Date: JUL 2023